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Haydar Øzbal, førstekandidat for Drammen Byliste. FOTO: PERNILLE 

Krever friske midler 

Haydar Øzbal er skeptisk til finansieringen 

av den kommende lærerspesialist-ordningen. 
av Pernille Vestengen     

– Jeg synes det er helt feil at dette skal tas fra skolenes driftsmidler. Staten 
betaler halvparten av funksjonstillegget til de aktuelle lærerne. Resten bør 
komme fra arbeidsgiveren, det vil si kommunen. Det kan for eksempel hentes fra 
disposisjonsfondet, foreslår Haydar Øzbal, rektor ved Spikkestad ungdomsskole 
og førstekandidat for Drammen byliste, foran dagens bystyremøte i Drammen.  

I saksinnstillingen går rådmannen inn for at kommunen dekker sin del av 
kostnadene «innenfor tildelt økonomisk ramme». Siden kommunen i mars fikk 
tildelt hele 12 slike stillinger, utgjør dette totalt 288.000 kroner i året for 
Drammens del.  

– Hvis kommunen virkelig har tro på dette bør de også kunne finansiere det, 
uten å ta midler fra programområde grunnskole, sier Øzbal, som mener dette må 
innarbeides i 1. tertial.  

Han kan heller ikke forstå hvorfor man heller velger å gå inn for denne 
ordningen, enn ved å søke om midler til økt lærertetthet.  

– Ved å tillegge noen lærere disse ekstraoppgavene, mot et lite lønnstillegg, tar 
man ikke lærerne på alvor. Lærerspesialistene får dårligere tid til elevene sine 
og skolene får dårligere råd totalt sett, mens det lærerne ønsker seg er mer tid 
med elevene – slik at de får tilrettelagt undervisningen bedre. Men da trenger vi 
flere lærere, fastslår rektor Øzbal.  
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